

### 聯合書院岑才生學長計劃年終經驗分享會 17/5/2008 UC Shum Choi Sang Mentorship Programme Year-end Sharing Session



計劃統籌委員會召集人王香生教授及殷巧兒校董主持年終經驗分享會。  
Professor Stephen Wong and Ms Lina Yan, Convenors of the Mentorship Programme, conducted the sharing session.



### 本院成員榮獲 2007 年度校長模範教學獎及青年學者研究成就獎 3/6/2008

#### College Members Awarded Vice-Chancellor's Exemplary Teaching Awards and Young Research Awards 2007

校長劉遵義教授頒發2007年度校長模範教學獎及青年學者研究成就獎予以下五位書院成員。

Professor Lawrence J Lau, Vice-Chancellor, presented the Vice-Chancellor's Exemplary Teaching Awards 2007 and the Young Research Awards 2007 to five college members as appended:

#### 2007年度校長模範教學獎 Vice-Chancellor's Exemplary Teaching Awards 2007



體育部陳德有博士  
Dr Chan Tak-yau  
from Physical  
Education Unit

法律學院鄔楓教授  
Professor Lutz-  
Christian Wolff from  
School of Law



#### 2007青年學者研究成就獎 Young Research Awards 2007



化學系劉志鋒教授  
Professor Liu Zhifeng from  
Department of Chemistry

精神科學系鄧偉光教授  
Professor Tang Wai-kwong  
from Department of Psychiatry



法律學院王江雨教授  
Professor Wang Jiang-yu  
from School of Law

### 美國布朗大學訪問團代表參觀 胡忠多媒體圖書館 16/5/2008 Delegate from Brown University Visited Wu Chung Multimedia Library



美國布朗大學訪問團代表 Professor Artemis A W Jukowsky 參觀聯合書院胡忠多媒體圖書館及甲骨收藏室。

Professor Artemis A W Jukowsky from Brown University, USA, visited United College Wu Chung Multimedia Library and the College's collection of oracle bones.

五十多位學長學員出席於思源文娛中心舉行年終經驗分享會，學長學員踴躍發言，分享經驗。

Over 50 mentors and mentees participated and shared their precious experiences in this gathering held at the United College Si Yuan Amenities Centre.